
Hørringsvar: Forældrebestyrelsen Tuen og 
Ravnkilde Børnehave 
 

Bestyrelsen har gennemlæst jeres foreløbige udkast til fortsatte besparelser på børneområdet og synes 

endnu en gang, at der bliver skåret og sparet på et område, der allerede nu er skåret helt ind til benet og 

der gang på gang skal findes efterhånden stadig mere kreative løsninger. 

 

Vi er i et område hvor åbningstiderne allerede nu godt kunne være længere da vi har en del pendlere som 

skal både skal møde tidligt og gå sent så derfor vil en begrænsning af åbningstiden som fremlagt her ligge et 

unødigt pres på de allerede pressede børnefamilier. 

 

Hvis vi endelig bliver nødt til at kigge i retning af lukkedage – så ser vi dette mere en mulighed end at 

trimme i den generelle åbningstid for dagtilbuddet. Det er nemmere for forældre at planlægge/arbejde 

med, at vi at en specifik dag er lukket end at det går udover dagligdagens rytmer og til tider pressede 

arbejdstider/hentetidspunkter. 

 

Derudover synes vi også at selve forslaget om at spare på børneområdet klinger hult nu hvor Rebild 

kommune har som vision at lave store udstykninger netop for at tiltrække børnefamilier. Derfor er det dybt 

forkasteligt at nedprioritere børnene i vores kommune ved at introducere yderligere besparelser. 

 

Ydermere kan vi ikke se på nogen måde at der kan spares yderligere på PPR området. Tilbuddet om styrket 

hjælp til udsatte og sårbare børn er en kæmpe hjælp til de familier som har brug for det, og vi stoler på den 

professionelle dømmekraft hos pædagogerne som er fantastiske til at fange tingene i opløbet i stedet for at 

vente til at problemet er indtruffet og der skal laves en større sag hos PPR end at gribe tidligt ind.  

 

På vegne af forældrebestyrelsen, Tuen og Ravnkilde børnehave 

Lars Peter Jørgensen, Formand 

 


